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Ho EEE

Hierbij de notulen van het overleg van vanochtend.

@minvws.nl]

Groet

[5.1.22]

+++++

De Jonge:
- Zijn bezig met verschillende opties voor toegangstesten. Telegraaf en NRC zijn bezig met een verhaal over testen voor

werkgevers. Einde van de week wordt hier in MCC over gesproken. Bezig met een pro-actief verhaal over het inzetten

van testen om meer mogelijk te maken: evenementen, veilig werken, etc.

- Ook zijn er interessante ontwikkelingen rondom zelftesten, we kijken of we daar nog een verhaal uit kunnen halen.

- Eris een stuurgroepje ingericht voor GGD datalek, EEE} is hierbij betrokken.

- Bezig met een nieuwsbericht over de uitbreiding van het corona dashboard, dit gaat morgen uit.

- Vandaag een interview met Trouw over toekomst van de zorg: lessen geleerd uit de corona crisis en hoe de zorg er in de

toekomst uit zou moeten zijn, gerelateerd aan contourennota. Publicatie maandag a.s. in speciale themaweek over zorg.

- Bezig met nieuwsbericht en Q&A over

- Voorbereiding insta live met Defano Holwijn, heeft een show op Insta: ‘FC Avondklok’. De Jonge gaat daar ‘inbreken’ als

mystery gyest
- Druk met plannen voor het miljoenste prik moment, waarschijnlijk zaterdag.

Van Ark:

- Vrijdag gaat de TASO open, financiéle regeling voor spartclubs.
-

IEE eet deel aan De Zwijger, dit is een follow-up van Tegenlicht van afgelopen zondag. Ook komt
morgen met een opinie stuk.

- Eris gedoe met sportverenigingen en de NOW regeling. De referentiemaand is juni en veel sportverenigingen hebben

toen geen trainers in dienst gehad. Er wordt gekeken of daar nog iets in kan worden geregeld.

Blokhuis:

- Vanochtend heeft Blokhuis een congres over complexe echtscheidingen geopend.
- Uitgenodigd voor Jinek vanavond, thema uitzending over jongeren en corona waarbij hij digitaal kon inbellen. Uitnodiging

is afgeslagen.
- Vandaag komt er een rapport van IG] uit over Intervence. Hierover komt een brief van Dekker, mede ondertekend door

Blokhuis. Het is geen fraai rapport, de IG] concludeert dat de plannen die de gemeenten hebben gemaakt volstrekt niet

toereikend zijn om zorg continuiteit de garanderen voor jeugd die in zorg was bij Intervence.

- Vandaag gaat het onderwijsplan van Slob en van Engelshoven naar buiten. Vanmiddag is hierover een persco. In dit plan
zit een component over mentale gezondheid, we kijken of we daarbij kunnen aansluiten.


